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ZAPISNIK 
sa XV sjednice Skupštine Opštine 

 
 
          Sjednica je održana 21.12.2023.godine sa početkom u 10 časova u sali Skupštine opštine 
Bijelo Polje. 
          Sjednicu je otvorio i njome predsjedavao predsjednik Skupštine Ernad Suljević.   
          Pored odbornika, sjednici Skupštine prisustvovali su predsjednik Opštine Petar Smolović, 
potpredsjednik Opštine Nermin Bećirović, rukovodioci organa lokalne uprave i direktori javnih 
službi čiji je osnivač Skupština Opštine, kao i predstavnici sredstava javnog informisanja. 
          Predsjednik Skupštine Ernad Suljević je obavijestio odbornike da je Opštinska izborna 
komisija dostavila Izvještaj o prestanku i popuni upražnjenih odborničkih mjesta u Skupštini 
opštine Bijelo Polje i obavijestila da je odbornik Andrija Delić sa izborne liste „Evropa Sad Za 
Bijelo Polje“, podnio ostavku, a da je Mevlida Ćatović sljedeća odbornička kandidatkinja  prihvatila 
odbornički mandat. Odbornici Adnan Striković, Abaz Dizdarević i Danilo Palević najavili su 
odsustvo sa sjednice Skupštine. Predsjednik Skupštine Ernad Suljević konstatovao je da sjednici 
prisustvuje 22 odbornika, čime su se stekli uslovi za rad i punovažno odlučivanje. 
           Predsjednik Skupštine Ernad Suljević je obavijestio da su odbornička pitanja postavili 
sljedeći odbornici/ce: Jasmila Hot, Admir Hasić, Asmir Pućurica, Elvir Zvrko, Gordana 
Knežević, Damir Mustajbašić, Dražen Petrić, Jelenka Andrić, Stefan Madžgalj, Vaso 
Obradović, Radovan Rakočević, Bojana Popović, Kristina Damjanović, Ranko Krkalović, 
Marko Ljujić, Marko Đukić, Mitar Radović i Suada Zoronjić. 
           Odbornica Jasmila Hot (odborničko pitanje postavljeno direktoru JU Muzej Bijelo Polje 
Željku Raičeviću):„Kada se planira završetak radova na rekonstrukciji Muzeja i ko je odgovoran 
zašto do sada nijesu završeni“? 
            Direktor JU“Muzej“Bijelo Polje Željko Raičević(odgovor na odborničko pitanje): 
„Nažalost, radovi na rekonstrukciji zgrade Muzeja ne teku planiranom dinamikom i trebalo je 
prema planu, da budu završeni do 31. oktobra 2020. godine. Takođe, treba naglasiti da rješavanje 
ovog problema ne zavisi od naše Ustanove, jer je Program Ujedinjenih nacija za razvoj -UNDP 
preuzeo na sebe odgovornost za ovu aktivnost, potpisujući sporazum/dokument br. 00108138 sa 
Ministarstvom kulture i Opštinom Bijelo Polje, kao finansijerima u  provođenju projektnih aktivnosti 
vezanih za rekonstrukciju zgrade Muzeja. Ipak sa izvjesnom dozom optimizma možemo uzeti 
činjenicu da se krajem godine u ovaj proces uključila Uprava za zaštitu kulturnih dobara Crne 
Gore, čiji su stručnjaci, arhitekte -konzervatori izvršili kontrolu dosad izvedenih radova i donijeli 
Rješenje da se ne prihvataju izvedeni radovi, što znači da je Uprava za zaštitu kulturnih dobara 
dužna da u što skorije vrijeme pokrene postupak inspekcijskog nadzora protiv svih subjekata koji 
su bili dužni da rekonstrukciju Muzeja sprovedu u skladu sa projektnom dokumentacijom, 
rokovima za završetak radova, kvalitetom izvršenih radova, Zakonom o muzejskoj djelatnosti i 
Zakonom o zaštiti kulturnih dobara. Shodno navedenom, Muzej će i dalje u okviru svojih 
ovlašćenja i nadležnosti vršiti kontrolu kvaliteta izvedenih radova i u skladu sa tim obavljati 
permanentni nadzor poštovanja i primjene uslova propisanih od strane Uprave za zaštitu kulturnih 
dobara kao i dosledne primjene projektne dokumentacije i načina ugradnje pojedinih materijala.“  
             Odbornica Jasmila Hot (komentar na odgovor): “Drago mi je da se Uprava za zaštitu 
kulturnih dobara uključila u rješavanju ovog problema. Nadam se da će u narednoj godini radovi 
biti završeni i da će se malo više uključiti resorno Ministarstvo kulture i ministarka kulture, da će 
imati više sluha za ovaj problem u Bijelom Polju, a na zadovoljstvo građana Bijelog Polja i naših 
turista koji su u prethodne tri godine onemogućeni da obilaze Muzej i upoznaju se sa istorijatom 
našeg grada. Ja ću pohvaliti rad Muzeja i zaposlenih u Muzeju da nijedna kulturna manifestacija 
u njihovoj organizaciji nije prekinuta u prethodne tri godine. Za 3. Januar imaćemo priliku da 
prisustvujemo otvaranju izložbe slikara sa likovne kolonije Slikari Lazovići“.   
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              Odbornica Jasmila Hot (odborničko pitanje postavljeno direktorici Turističke 
organizacije Bijelo Polje Violeti Obradović):„Da li je Turistička organizacija konačno dobila 
moderan sajt, na kome se na jednom mjestu turisti mogu informisati o turističkoj ponudi Bijelog 
Polja?“ 
              Direktorica Turističke organizacije Bijelo Polje Violeta Obradović (odgovor na 
odborničko pitanje):„Krajem 2021.godine pristupilo se izradi novog, modernog sajta TOBP koji je 
zvanično stavljen u funkciju od marta  2022. godine i koji na jedan savremen i kvalitetan način 
obuhvata i prezentuje  sve turističke  potencijale i učesnike turističke privrede Opštine Bijelo Polje. 
Web adresa sajta je www.tobp.me Turistička organizacija Bijelo Polje se maksimalno trudi da 
unapređuje sve vidove i kanale komunikacije kako sa građanima tako i sa turistima. U tom pravcu 
razvili smo moderan sajt gdje je osnovna zamisao bila da kompletiramo ponudu Bijelog Polja na 
jednom mjestu počevši od servisnih usluga, restorana, hotela, ugostitelja, do prezentacije naših 
turističkih potencijala, kulturnog nasleđa, manifestacija i svega onoga sto čini jednu turističku 
ponudu. Sajt je popunjen oko 80%, radimo na popunjavanju i dogradnji pojedinih segmenata, jer 
je sajt živa materija koja treba stalno da se dograđuje dopunjava i kako bi pružio adekvatne 
informacije koje su neophodne svima koji žele posjetiti i boraviti u našoj Opštini. U tom pravcu 
radimo na prevodu sajta na više jezika kako bi se i taj dio zadovoljio i bio na najvišem nivou. U 
sklopu ovog segmenta je i rad na društvenim mrežama (instagram i fb stranica TOBP), gdje se 
zadovoljavajuće zaokružuje kompletna internet komunikacija sa zainteresovanim stranama i 
unapređuje promocija svega što možemo da ponudimo. Turizam je sektor privrede koji iziskuje 
kontinuirano praćenje savremenih svjetskih trednova, naročito u svijetlu činjenice da se danas  
želje i potrebe savremnog turiste u mnogome razlikuju od istih prije npr. 20 godina. Upravo je 
pojava interneta to izazvala, te stoga se moraju i moderni vidovi promocije i komunikacije 
svakodnevno pratiti i prilagođavati novim zahtjevima konzumenata turističkih usluga. Naravno da 
bi se uradio i implementirao kvalitetan sajt potrebna su i značajna finansijska sredstva kako bi se 
na kvalitetan način jedan moderan sajt stavio u funkciju tako da smo u skladu sa našim 
finansijskim mogućniostima zadovoljni sa sajtom koji prezentuje turističku ponudu naše Opštine 
u ovom momentu. Što se tiče samog sajta, radi bolje informisanosti javnosti, sajt je podijeljen na 
nekoliko segmenata i to: Šta posjetiti, Avanture, Turistička ponuda, O TOBP, O Bijelom Polju, 
Turizam, Korisne informacije. U okviru segmenta Šta posjetiti su stavke:  kulturna baština, seoska 
domaćinstva, Đalovića pećina, Novakovića pećina, Bjelasica, rijeka Lim, manifestacije. Segment 
Avanture sadrži:kulturnu rutu Bijelog Polja, planinski biciklizam (mountain biking), pješačke staze,  
quad avanture, džip ture, jahanje konja, rafting, kajaking, ribolov, lov i lovni rezervat, šetnje i 
planinarenje (hiking). U segment Turističke ponude su predstavljeni: hoteli, moteli, etno sela, 
privatni smještaj, planinarski dom, restorani, kafe barovi, turističke agencije, turistički vodiči, 
gradska suvenirnica i tradicija, gastronomija. Segment o TOBP obuhvata informacije o samoj 
instituciji, statut, izvjestaje o radu, javne nabavke i ostala važna dokumenta  i  informacije  (adresa, 
kontakt, sjedište, web adresa, email, br tel.).  Segment O Bijelom Polju obuhvata galeriju, 
vremeplov, priče iz kraja, putopisi bjelopoljaca. Segment Turizam sadrži: turističku mapu, 
turističke vijesti, turističke projekte, nagrade. i segment Korisne informacije daje podatke i 
informacije o: državnim organima, službama, apotekama, marketima, bankama, benzinskim 
pumpama, kablovskim operaterima, pošti, taxi udruženjima, frizerskim i kozmetičkim salonima, 
gradskoj tržnici, parking, teretanama, buticima, labaratorijama, domu zdravlja i bolnici, poslovnim 
i tržnim centrima”.  
                   Odbornica Jasmila Hot (komentar na odgovor):“Vidim iz Vašeg odgovora da je puno 
posla i truda uloženo da se turistički potencijali našeg grada prezentuju putem sajta. Otvaranje 
gradske suvernirnice je mnogo obogatilo turističku ponudu našeg grada, jer turisti imaju priliku da 
ponesu autentičan proizvod lokalnog stanovništva. Još bih pohvalila dugogodišnje otvaranje 
novogodišnjeg Bazara sa učešćem izlagača ručnih rukotvorina, suvenira, proizvoda za 
domaćinstvo i u okviru Bazara bogat kulturno-umjetnički program.”  
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              Odbornik Admir Hasić (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Štaba za vanredne 
situacije Marku Maslovariću:“Kako je opštinski Štab za vanredne situacije reagovao u nedavnim 
poplavamana teritoriji opštine Bijelo Polje”? 
              Sekretar Štaba za vanredne situacije Mark Maslovarić (odgovor na odborničko 
pitanje):„Bujica koja je nastala velikm padavinama u toku noći između 21. i 22. novembra 
uzrokovala je izlivanje bujnih potoka i atmosferskih voda na više lokacija. Opštinski tim za zaštitu 
i spašavanje na čijem je čelu predsjednik Opštine, a gdje vanredno obavljam poslove sekretara, 
je u situaciji ove ekstremne vremenske nepogode, a koje su za posljedicu  imale poplave urbanog 
tipa preduzeo je sljedeće aktivnosti zaštite i spašavanja i to:Aktiviran je Opštinski tim za djelovanje 
u vanrednoj situaciji usljed poplave na više kritičkih tačaka na teritoroiji Opštine; Subjekti zaštite i 
spašavanja lica i imovine su identifikovali sve kritične tačke plavljenja; Aktiviran je Opštinski plan 
zaštite od poplava; Određeni su pravci operativnog djelovanja lokalnih operativnih službi i utvrđeni 
principi prioriteta djelovanja po sljedećem kriterijumu: zaštita života ljudi, sanacija funkcije kritične 
infrastrukture, sanacija objekta javnog značaja, sanacija objekta privatne imovine itd. Naređen je 
24. časovni rad svih subjekata zaštite i spašavanja članovaTima; Sve operativne lokalne službe 
aktivirane su na smanjenju posljedica poplava: Služba zaštite i spašavanja, Sekretarijat za 
stambeno komunalne poslove i saobraćaj, Sekretarijat za izgradnju i investicije, DOO Vodovod 
Bistrica,DOO Komunalno Lim,Komunalna policija,Sekretarijat za inspekcijske poslove,Opštinska 
organizacija Crveni krst. Državni organi koji su članovi Opštinskog tima bili su aktivni na asistenciji 
na sanaciji poplava:Policija,Direktorat za zaštitu i spašavanja-PJ Bijelo Polje i Cedis. Angažovane 
su i vanredne jedinice od strane Sekretarijata za stambeno komunalne poslove i saobraćaj na 
poslovima čišćenja propusta i kanala. Formirana su tri mobilna tima za praćenje svih vodotoka na 
teritoriji Opštine, sa naredbom da permenentno na sat vremena obavještavaju sve članova Tima 
o stanju na terenu. PR Službi Opštine naređeno je da oglasi Uputstvo za porodice o djelovanju u 
slučaju poplave i da permanentno izvještava o stanju sa terena Bijelog Polja u vanrednoj situaciji; 
Opštinska organizacija Crveni krst zajedno sa članovima obilazi sva ugožena lica i objekte; 
Obezbijeđen je privremeni smještaj za evakuisanu porodicu zbog posljedica poplave.U 
kontinuitetu trajanja rizika Opštinski tim donosi Odluke u postavljenom kriznom menadžmentu. U 
rasponu od 24h od aktiviranja Plana sanirane su kritične tačke:na magistralnom putu lokacija 
Rakonjska česma otčepljen i očišćen podzemni propust, pročišćen i otčepljen atmosferski propust 
na lokaciji iznad Auto servisa Bošković u Rakonjama.Iscrpljena voda i privremeno sanirana 
posljedica poplave na lokaciji Pavića Potok.Privremeno sanirani propusti kod OŠ „Marko 
Miljanov“.Na svim lokacijama gdje je došlo do ulivanja vode u objekte Služba zaštite je vršila 
crpljenje vode.Sanirani su atmosferski propusti i bujica na još četiri lokaliteta sa manjim 
intezitetom i obimom rizika.Nakon operativnih mjera Opštinski tim naložio je komplet sanacione 
mjere iz Plana zaštite od poplava. Usljed velikih padavina 25. novembra došlo je opet do 
plavljenja. Od strane Vodovoda Bistrica odmah su otčepljeni svi atmosferski propusti u širem 
reonu OŠ „Marko Miljanov“, ali je tri dana trajala borba sa vodenom stihijom na poziciji Pavića 
Potok.Sve službe su bile aktivne puna 72 h u rješavanju problema. Posebno su se aktivnostima 
zaštite i spašavanja ugroženih lica i objekata istakli zaposleni sa mehanizacijom DOO Vodovod 
Bistrica. U 17h 28. novembra potpuno je otčepljena podzemna šahta koja je na dubini od 8m 
potpuno blokirana tvrdim otpadom koji je nanio nabujali Pavića Potok. Opštinski tim je koordinirao 
tokom kompletnog trajanja ove vanredne situacije, a nakon ove vanredne situacije na zboru 
subjekata Opštinskog tima donešeni su zaključci kojima je naloženo:Postavljanje brane za otpad 
na gornjem ulazu potoka u veliki cjevovod i u toku trajanja padavina naloženo je da se izda trajni 
nalog DOO Komunalno Lim na čišćenju otpada sa rešetke postavljene brane;Pojačani 
inspekcijski nadzor duž svih nabujalih potoka na teritoriji Opštine;Preduzimanje svih potrebnih 
aktivnosti od nadležnih službi na potpunoj  dugoročnoj sanaciji Pavića Potoka;Hitno izvršenje 
sanacije svih kritičnih tačaka. Na kraju ističem da je Opštinski tim za zaštitu i spašavanje u cjelosti, 
od momenta saznanja za opasnosti od poplave do samog okončanja poplava postupao 
maksimalno profesionalno i efikasno u cilju zaštite stanovnišva, materijalnih dobara i životne 
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sredine. Potrebno je istaći da su ovo poplave koje su uzrokovane ljudskim faktorom, te da je 
ubuduće potrebno nastaviti sa pojačanim proaktivnim radom u vidu preventivnih ali i sankcionih 
mjera.     

Odbornik Admir Hasić (komentar na odgovor): „Imali ste zaista pune ruke posla tih dana 
i ono što me raduje jeste činjenica da ste posao odradili na najbolji mogući način. Nadam se da 
u narednim danima nećete imati toliko posla“. 
              Odbornik Admir Hasić (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): “U kojoj fazi je izrada tehničke dokumentacije za rekonstrukciju 
kanalizacione mreže u ulici Rasovska 1, šta je Opština uradila do sada i kada se planira početak 
radova?“  
             Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): “Sekretarijat za izgradnju je sklopio ugovor sa doo „Aqua Engineering“ iz Podgorice za 
izgradnju projektne dokumentacije za izgradnju kanalizacione mreže u ulici Rasovska 1, u dužini 
od 600 m. U narednih 10-tak dana će biti završen projkat, nakon čega treba da se reviduje. 
Završetkom projektne dokumentacije Sekretarijat za izgradnju će ući u tendresku proceduru za 
izbor izvođača radova, jer je budžetom Opštine Bijelo Polje za 2024. godinu opredijeljeno 50.000 
eura“. 
              Odbornik Admir Hasić (komentar na odgovor): “U ime građana ul. Rasovska 1 sam u 
obavezi da se zahvalim Fahrudinu Begoviću, koji je jedan od prvih izašao na teren i uočio 
problem, zatim sekretaru Sekretarijata za stambeno komunalne poslove i saobraćaj Dušanu 
Ružiću, sekretaru Sekretarijata za investicije Mensuru Hajdarpašiću i predsjedniku Opštine Petru 
Smoloviću, koji je brzo reagovao na zahtjev mještana  i pružio svu moguću pomoć.“ 
              Odbornik Damir Mustajbašić (odborničko pitanje postavljeno direktoru Centra za sport 
i rekreaciju Marku Maslovariću):„Koji su razvojni programi JU Centar za sport i rekreaciju 
namijenjeni za djecu školskog uzrasta?“ 
             Direktor Centra za sport i rekreaciju Marko Maslovarić (odgovor  na odborničko 
pitanje):“Podsticaj i unaprjeđenje sportske aktivnosti djece, učenika i studenata kroz omasovljenje 
sporta je prvi strateško-planski cilj, koji se već godinama setuje u godšnjem planu naše Ustanove, 
a čiji su indikatori uspješnosti vrlo vidni u permanentnim godišnjim aktivnostima Centra za sport 
Opštine Bijelo Polje. Osim konkretnog stimulisanja svih sportskih organizacija na masovne upise 
djece u sportske sekcije, koje vršimo sufinasiranjem programa rada sportskih organizacija, svaka 
od preko dvadeset manifestacija u našoj organizaciji u fokusu ima participaciju mladih u sportsko 
rekreativnu aktivnost. Kako u prethodnim, tako će biti i u predstojećoj godini. Važno je istaći da 
sve naše programe precizno analiziramo na osnovu potreba i zahtjeva na lokalnom nivou, a 
direktno kroz panel diskusije koje organizujemo svake godine u sklopu bjelopoljskog sportskog 
foruma. U 2024. godini uveli smo poseban program u budžetsku stavku „dječiji razvojni sport“ u 
ukupno planiranom iznosu od 27 000 eura iz budžeta Centra za sport. U okviru ovog projekta 
planirani su sljedeći podprogrami: besplatna Škola sporta “Super đak“, kajaka na Limu, šaha, 
skijanja, sportska takmičenja, aktivnosti na unaprjeđenju školske infrastrukture. Većina ovih 
programa je uvedena iz razloga da smo ranije analizom utvrdili da su određene sportske 
discipline, kao što su kajakaštvo i šah, bile u lošijoj poziciji za opstanak, pa smo preduzeli odmah 
aktivnosti na formiranju škola šaha i kajaka. U toku godine realizovaće se pilot projekat škola 
sporta „Super đak“, sa ciljem da se djeci sa seoskog područja omogući da mogu da se bave 
sportom u svom mjestu. Ovo je pionirski projekat kako za našu Opštinu, podjednako značajan i 
na nacionalnom i na regionalnom nivou, a koji vjerujemo da će biti usmjeren na tri škole sa 
seoskog područja. Plan je da po prvi put organizujemo potpuno besplatnu školu skijanja i time da 
skijaški sport podignemo na veću ljestvicu u Bijelom Polju. Takođe, ističem da je školski sport 
oblast koja je na niskom stepenu razvoja, kako u državi, tako i u regionu, a sve zbog raznih 
savremenih faktora uticaja. Ponosno ističemo da smo referentna institucija na regionalnom nivou, 
koja sistemski ulaže i razvija kako dječiji tako i posebno školski sport. Osnovni naš cilj u tom 
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pravcu jeste zdravo društvo i čvrst pojedinac kao stub lokalne zajednice, pa tek na kraju 
takmičarski rezultat i profesionalni sport kao cilj za sebe“.  
             Odbornik Damir Mustajbašić (komentar na odgovor) “Prvo želim da naglasim da je 
nužno ulagati u sportske programe koji su prilagođeni djeci školskog uzrasta, kako bismo 
podstakli njihov zdrav razvoj. Želim da pohvalim raznolikost aktivnosti koje Centar  za sport nudi. 
Dobra stvar je što sve programe analizirate na osnovu zahtjeva i potreba na lokalnom nivou, jer 
takvim pristupom ukazujete na to da su ti programi prilagođeni stvarnim potrebama i dinamikom 
lokalne zajednice. Pošto su programi besplatni  uključuju i onu djecu iz finansijski manje 
privilegovanih porodica. Uključivanje u školu skijanja predstavlja izvanredan način podsticaja 
fizičke aktivnosti, razvijanje vještina i promocije zimskih sportova. Ovim sportskim programima 
kao zajednica šaljemo snažnu poruku da brinemo o zdravlju, obrazovanju i  budućnosti naše 
djece, a stvaranje okoline koje podstiče aktivno učešće djece u sport, jedan je od ključeva za 
izgradnju srećnije, zdravije i odlučnije generacije.“  
             Odbornik Stefan Madžgalj (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „Mještani Mjesne zajednice Kovren su 6.10.203.godine 
podnijeli zahtjev (D 01-018/23-1572) za rekonstrukciju puta Bliškovo–Stožer. Da li se razmatrao 
taj zahtjev? Da li i kada mještani mogu očekivati početak rekonstrukcije?“ 
           Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Kako se radi o putnom pravcu čiji je dužina 5 km, a isti koriste i koncesionari, zbog kojih 
je po tvrdnjama mještana, koji su podnijeli peticiju najviše oštećen, u narednom periodu ćemo 
imati sastnak sa predstavnicima MZ Kovren i koncesionarima, kako bi pronašli najbolje rješenje. 
U narednoj godini ćemo uzeti u razmatranje rješavanje ovog problema i shodno mogućnostima i 
predviđenim sredstvima ući u rekonstrukciju ovog putnog pravca.“  
              Odbornik Stefan Madžgalj (komentar na odgovor): „Radi se o asfaltnom putu koji je 
rađen davne 1991.godine. Nakon toga nikada nijesu izvršeni radovi rekonstrukcije i vrlo rijetko je 
održavan taj put. Jesenas su mještani iz svojih sredstava izdvojili oko 5 000 eura, da bi omogućili 
pristup svojim kućama, ali tu mogu pristupilti samo terenska vozila. Apelujem na opštinske vlasti 
da se pristupi rješavanju ovog problema, prije svega što na tom potezu imamo oko 30-tak 
domaćinstava u zimskom periodu, a ljeti je to mnogo više. Ovaj put je važan i za razvoj seoskog 
turizma, gdje se počelo sa otvaranjem etno sela na tom području“.  
             Odbornik Stefan Madžgalj (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
stambeno-komunalne poslove i saobraćaj Dušku Ružiću): „Da li vršite redovnu kontrolu kvaliteta 
nad izvedenim radovima na održavanju opštinskih i nekategorisanih puteva na području opštine 
Bijelo Polje?“ 
            Sekretar Sekretarijata za stambeno-komunalne poslove i saobraćaj Duško Ružić 
(odgovor na odborničko pitanje): “Sekretarijat za stambeno komunalne poslove i saobraćaj u 
skladu sa Planom i programom, te Ugovorom zaključenim sa DOO Komunalno „Lim“ Bijelo Polje, 
izdvaja sredstva za rad 20 putara koji rade na održavanju puteva.  Nadzor u ime Sekretarijata vrši 
više službenika Sekretarijata, u zavisnosti od dinamike i obima posla. Svakodnevno se vrše 
kontrole, redovnih kao i vanrednih aktivnosti na terenu.“  
              Odbornik Stefan Madžgalj (komentar na odgovor): „Rekonstrukcija klizišta u Strojtanici, 
može se reći  jedan je neuspješan poduhvat. Apelujem da se obrati pažnja, jer pojedini radovi ne 
zavređuju da budu prihvaćeni. Razumljivo je da vremenski uslovi utiču na takve terene, ali radovi 
koji propadnu već za mjesec dana moraju biti nečija odgovornost“. 
               Odbornik Radovan Rakočević (odborničko pitanje postavljeno direktoru DOO 
„Komunalno-Lim“ Bijelo Polje Muradifu Grboviću): „Koliko ste imali sudskih procesa od Vašeg 
stupanja na mjesto direktora, koliko je angažovano pravnih lica u tim procesima i koliko je još 
procesa koji su pred nadležnim organima? Navesti imena angažovanih advokata i koliko je DOO 
„Komunalno-Lim“ istima isplatilo troškova?“ 
             Direktor DOO „Komunalno-Lim“ Bijelo Polje Muradif Grbović (odgovor na 
odborničko pitanje): „Od trenutka stupanja na radno mjesto vršioca dužnosti izvršnog direktora 
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do dana dostavljanja ovog odgovora, Društvo je učestvovalo u 116 sudskih postupaka, a najvećim 
dijelom u postupcima u kojima je ovo Društvo solidarno odgovorno sa Opštinom za ujed pasa. 
Takođe, mali dio sudskih postupaka se odnosi i na radne sporove. Koristimo usluge advokata 
Suljević Muamera, kojem je do sada isplaćeno svega 2 226,00 eura. Usluge pravnim licima u 
sudskim postupcima ne koristimo, te je nejasno pitanje odbornika u ovom dijelu.“  
             Odbornik Radovan Rakočević (dopunsko pitanje): “Pitao sam da li trenutno imate 
procesa pred sudskim organima sa nekim od pravnih subjekata sa kojima se vode neki sporovi. 
Takođe, zanima me zbog čega su nastali sporovi sa zaposlenima koji su u radnom odnosu, da li 
su to sporovi zbog aneksa ugovora ili su to neki drugi razlozi koji su se najviše ticali od stupanja 
na dužnost na mjesto vršioca dužnosti direktora.“  
             Direktor DOO „Komunalno-Lim“ Bijelo Polje Muradif Grbović (odgovor na dopunsko 
pitanje): „U zadnjih mjesec dana preko 200 fizičkih i pravnih lica utuženo je zbog neplaćanja 
računa. Što se tiče aneksa ugovora, nemamo  nijedan sudskih proces, imamo iz ranijeg perioda 
i oni se tiču obračuna zarada“.  
            Odbornik Radovan Rakočević (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata 
za izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „Koliko ste predvidjeli za sanaciju i asfaltiranje lokalnih i 
seoskih puteva u tekućoj godini i koliko je istih realizovano? Posebno me interesuje za reon 
Vraneške doline kao i za MZ Lješnica i MZ Čeoče? Dostavite precizne podatke“. 
            Sekretar Sektetarijata za izgradnju Opštine Bijelo Polje Mensur Hajdarpašić 
(odgovor na odborničko pitanje): „Sekretarijat za izgradnju Opštine Bijelo Polje je u saradnji sa 
Upravom za kapitalne projekte u 2023.godini, realizovao jedan veoma značajan projekat. Radi se 
o rekonstrukciji putnog pravca od Gubavča do Loznica u dužini od 8,1km. Završetkom ovog 
projekta stanovnici Gubavča, Oluja, Njegnjeva, Strojtanice, Rasova i Loznica su dobili novu 
saobraćajnicu koja im olakšava uslove života. Takođe smo u gradskom i prigradskom području 
asfaltom presvukli najfrekventnije ulice koje prolaze pored škola, vrtića, vjerskih objekata i parking 
Opšte bolnice, što ukupno iznosi 23000m2 ili nekih 7-5km. U ovoj godini smo ugovorili i 
asfaltiranje u pet  mjesnih zajednica i to Nedakusi, Pavino Polje, Rasovo, Lipnica i Bistrica u dužini 
od 4.5km. Vremenski uslovi nam nijesu dozvolili da ovaj ugovor privedemo kraju, ali će biti 
nastavljeni čim se uslovi steknu, kako bi se radovi izveli na kvalitetan način, jer su sredstva 
obezbijeđena. Kada sve ovo saberemo u 2023.godini u opštini Bijelo Polje je asfaltirano i 
ugovoreno 20 km novog asfalta.“ 
            Odbornik Radovan Rakočević (dopunsko pitanje): „Nijesam zadovoljan odgovorom. 
Prvenstveno sam postavio pitanje, posebno me zanimao reon Vraneške doline Mjesne zajednice 
Lješnica i Čeoče. U Vašem odgovoru nijesam dobio nikakav odgovor što se tiče ovog dijela, osim 
da ste pomenuli Pavino Polje. Zanima me šta ste to u Pavinom Polju ove godine asfaltirali, 
odnosno odradili od puteva. Mogu Vam navesti još dosta seoskih puteva koji su u veoma lošem 
stanju, odnosno katastrofalnom. Takođe, od predsjednika Opštine sam dobio saznanje za putni 
pravac Pavino Polje-Osoja, zaseok Mladojevina, tu treba da se odradi 2 km asfalta, da je to ušlo 
u budžet Opštine za sljedeću godinu i da će krenuti sa radovima.Taj projekat je dobila firma 
Konstruktor, nije ga počela na vrijeme i pitanje je što se kasni. U odgovoru ste naveli da vremenski 
uslovi ne dozvoljavaju, da mnogi projekti sad počnu da se rade. Zašto svi ti projekti počinju da se 
rade krajem jeseni ili početkom zime?“ 
            Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na dopunsko 
pitanje): “Što se tiče Vraneške doline u proteklom periodu u tom dijelu Opštine je asfaltirano oko 
1 km, putni pravac Selaković-Grančarevo u dužini od 400 m. U MZ Tomaševo asfaltirano je od 
Osoja do Mladojevine oko 400m. U MZ Lješnica asfaltitran je stari stočni pijac oko 500m2, od 
glavne gradske ulice prema kafani je asfaltirano blizu 200m. U ulici Miodraga Bulatovića je 
asfaltirano 100m, ulica koja ide pored Mrdavca 250m, i ulica pored Kljajevića ka Joksimovićima 
oko 150m. Pored navedenog, za Pavino Polje za naredni period je planirano 1 km i 300 m. Zbog 
tenderske dokumentacije izvođač radova je tek u decembru mjesecu uveden u posao, sredstava 
su opredijeljena. Pored toga kapitalnim budžetom za Vranešku dolinu je predviđeno još milion 
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eura za rekonstrukciju puta Tomaševo-Pavino Polje. Za Lješnicu u narednoj godini je planirana 
rekostrukcija puta koja ide kroz Lješnicu, gotova je projektna dokumentacija za izgradnju 
stadiona, odnosno pomoćnih terena, završena je projektna dokumentacija za most koji ide preko 
Lješnice.“  
            Odbornica Bojana Popović (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
lokalnu samoupravu Harisu Malagiću): „Zašto su studentske stipendije više od 10 godina iste (300 
eura za studente osnovnih i specijalističkih studija)? Koji su kriterijumi prilikom odabira najboljih 
studenata (studentska Nagrada „3.januar“)? Želim da mi dostavite spisak svih najboljih i 
nagrađenih studenata (za svaku studijsku godinu), njihov prosjek i kriterijume na osnovu kojih su 
birani za najbolje.“ 
           Sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu Haris Malagić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Tačan je podatak da Opština Bijelo Polje opredjeljuje 300 eura za studente osnovnih i 
specijalističkih studija u zadnjih 10 godina, ali moramo Vas podsjetiti i na to da je Opština Bijelo 
Polje značajno smanjila kriterijume za ostvarivanje prava na studentsku stipendiju, čime se 
značajno povećao broj studenata koji su ostvarili pravo na stipendiju. Uslovi za ostvarivanje prava 
na studentsku stipendiju su da lice ima status redovnog studenta, kao i da mu je prosjek ocjena 
u prethodnoj godini minimum 9,0. Opština Bijelo Polje je za studente deficitarnih zanimanja 
smanjila kriterijum, pa je za njih bio dovoljan prosjek ocjena 8,0 čime se značajno uvećao broj 
studenata koji su ostvarili ovo pravo. Takođe, sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu može 
posebnom odlukom u okviru sredstava budžeta namijenjenih za stipendije, dodijeliti novčani iznos 
stipendije studentima bez oba roditelja, studentima sa invaliditetom, studentima iz porodičnog 
domaćinstva izuzetno lošeg materijalnog stanja, studentima sportistima i studentima romske 
populacije. Iz navedenog možemo zaključiti da se i po ovom osnovu značajno uvećao broj 
studenata koji su ostavarili pravo na stipendiju. Podsjećamo Vas da smo značajno uvećali novčani 
iznos za studente master i doktorskih studija. Zaključak je da Opština Bijelo Polje vodi računa o 
studentima i da u skladu sa mogućnostima iz godine u godinu poboljšava uslove za njihovo 
studiranje. Što se tiče studentske Nagrade 3. Januar, uslovi za ostvarivanje ovog prava su da je 
student u predhodnoj studijskoj godini položio ispite iz svih predmeta predviđenih nastavnim 
planom sa prosječnom ocjenom 10. Ukoliko nema studenata sa prosječnom ocjenom 10, za 
nagradu može biti predložen student sa prosječnom ocjenom koja ne može biti manja od 9,50. 
Pravo predlaganja kandidata za nagradu imaju studenti i vijeće fakulteta.“  
            Odbornica Bojana Popović (komentar na odgovor): “Gospodine Malagiću, nijesam 
zadovoljna Vašim odgovorom. Razumijem i za pohvalu je što ste smanjili kriterijume za 
ostvarivanje prava na studentsku stipendiju i što se uvećao broj studenata koji su ostvarili pravo 
na stipendiju, ali moram reći da je iznos od 300 eura, suviše mali da bi studenti podmirili svoje 
potrebe. Minimalna zarade prije nekolike godine bila je 193 eura, sada je 450 eura. Studentska 
stipendija je bila i ostala ista, 300 eura. Najnize stipendije za studente su u Bijelom Polju. Znate 
li koliko na budžet jednog studenta utiče inflacija? Cijene autobuskih karata nijesu iste, a o 
smještaju je suvišno da govorim. Ko nije ostvario pravo na smještaj u Studentskom domu, mora 
izdvojiti veliku sumu novca za privatan smještaj. Tražila sam da mi dostavite spisak svih najboljih 
i nagrađenih studenata za svaku studijsku godinu, njihov prosjek i kriterijume na osnovu kojih su 
birani za najbolje za studentsku nagradu 3. Januar. To mi njeste dostavili. Kažete: „Ukoliko nema 
studenata sa prosječnom ocjenom 10, za nagradu može biti predložen student sa prosječnom 
ocjenom  koja ne može biti manja od 9,50“. Uporedila sam spisak studenata koji su dobili 
stipendiju i spisak studenata koji su dobili studentsku nagradu 3. Januar za poslednje tri godine, 
i došla do saznanja da su za 2021 i 2022. godinu, isti studenti dobili studentsku nagradu 3. Januar. 
Pritom jedan od studenata nije ni jedne godine imao prosjek 10. Zašto su nagradu dobili studenti 
sa prosjekom 9,60 i 9,80, a  ne studenti sa prosjekom 10? Znate i sami da je bilo studenata sa 
prosjekom 10 i nijesu dobili navedenu nagradu. Opština Bijelo Polje pravi diskriminaciju. Bolje 
ukinuti ovu nagradu i dati studentima osnovnih i specijalistički studiija veću stipendiju. Umjesto da 
motivišete studente da se vrate u ovaj grad, da budu još bolji, Vi ih tjerate iz rodnog grada sa 
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ovom takozvanom nagradom. Smatram da je ova nagrada sramota, jer nekim studentima nijeste 
dali ono što ih je sledovalo“.   
            Sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu Haris Malagić (odgovor na komentar): 
„Što se tiče nevladinih organizacija dobijali smo nagrade i pozitivne komentare i pozvani kao 
jedina lokalna uprava u Crnoj Gori kao pozitivni primjer transparentnosti rada. Znate da postoji 
konkurs za studentsku nagradu 3. Januar i kao što sam rekao pravo predlaganja kandidata za 
nagradu imaju studenti i vijeće fakulteta. Ako niko ne predloži nekog studenta, kako ćemo mi da 
damo nagradu? Ove godine traje konkurs do 24. decembra, gdje možete Vi da predložite nekog 
za studentsku nagradu ako ima prosjek ocjena 10. Mi ne možemo da postupimo prema nekom, 
ako nije dostavio dokumentaciju ili ako nije predložen od strane vijeća ili nekog studenta. Studenti 
sa prosjekom 9,60 i 9,80 su dobili studentsku nagradu, jer nije bilo predloženih studenata sa 
prosjekom 10. Ovo što mi radimo jeste za svaku pohvalu. Rekli ste 300 eura. Koja opština je dala 
ove kriterijume koje daje Opština Bijelo Polje? Dajemo stipendije za romsku populaciju, za lica sa 
invaliditetom, za izuzetno lošu materijalno stanje, za sportiste. Povećava se broj studenata koji 
dobijaju stipendiju i samim tim se povećavaju sredstva koja se izdvajaju za ovu namjenu. Išli smo 
na to da što veći broj studenata dobije stipendiju i što je najvažnije redovno se isplaćuju 
studentske stipendije. Povećali smo za master studije sa 300 eura na 400 eura, a za doktorske 
studije 1 000 eura.“ 
           Odbornica Bojana Popović (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću: „Ima li lokalna samouprava u planu izgradnju autobuske stanice 
i kada“? 
           Sekretar Sekrtarijata za izgradnju Opštine Bijelo Polje Mensur Hajdarpašić (odgovor 
na odborničko pitanje): “Sekretarijat za izgradnju Opštine Bijelo Polje je nakon rekonstrukcije 
željezničke stanice i dobijanjem jednog modernog i uslovnijeg objekta, kao jedan od najznačajnih 
projekata za naredni period prepoznao izgradnju autobuske stanice. Planirana je izrada projektne 
dokumentacije, nakon toga na osnovu projektovane cijene izvođenja radova na izgradnji, projekat 
ćemo kandidovati da se uvrsti u kapitalni budžet Vlade Crne Gore i nadamo se da će Bijelo Polje 
pored nove željeznicke stanice u narednom periodu dobiti novu modernu autobusku stanicu.“ 
          Odbornica Bojana Popović (komentar na odgovor): “Ovo pitanje sam Vam postavila zato 
što su građani Bijelog Polja suočeni sa velikim problemom i mislim da je krajnje vrijeme da se 
ovaj problem riješi. Kada želite da kupite kartu na relaciji  Beograd-Bijelo Polje ili Novi Sad-Bijelo 
Polje, to nije moguće, jer u Bijelom Polju nemamo autobusku stanicu. Građani mogu kupiti kartu 
do Podgorice, koji neće putovati do Podgorice, već  im je odredište stanica koju mi nemamo i tako 
će biti izloženi većem trošku. Treba da poradimo više na saobraćajnoj povezanosti, jer je bitna 
kako za razvoj poljoprivrede, tako i za razvoj turizma.“ Adaptacija stare autobuske stanice će biti 
jedan od prioriteta u narednoj godini“: Ovo je izjavljeno 21. avgusta 2016. godine, a sada će 
uskoro 2024. godina. Građani sve manje putuju vozom i sve više koriste autobus kao prevozno 
sredstvo, tako da je neophodna izgradnja autobuske stanice.“   
          Sekretar Sekrtarijata za izgradnju Opštine Bijelo Polje Mensur Hajdarpašić (odgovor 
na komentar):„Rekonstrukcija autobuske stanice, konstatovali smo ovaj problem i stvarnu potrebu 
građana Bijelog Polja, tako da ćemo u narednom periodu krenuti u pripremu projektne 
dokumentacije, a nakon toga ostalo što dolazi.“        
          Odbornik Marko Ljujić (odborničko pitanje postavljeno predsjedniku FK „Jedinstvo“ i 
potpredsjedniku Opštine Nerminu Bećiroviću): „U kojoj fazi je izgradnja pomoćnog fudbalskog 
terena za potrebe Fudbalskog kluba „Jedinstvo“ i mlađih kategorija, a koji se finansira od strane 
Fudbalskog saveza Crne Gore i UEFE“? 
           Potpredsjednik Opštine Nermin Bećirović (odgovor na odborničko pitanje): „Neću se 
vraćati na moj pomenuti prethodni odgovor, ali ću Vas kratko podsjetiti da sam tada informisao 
zainteresovane odbornike, naše sugrađane o svim detaljima koji su bili aktuelni u tom trenutku 
kao i činjenici da je u toku bila izrada Glavnog projekta fudbalskog kampa, od strane projektanata, 
a koju  naručuje i finansira FSCG, te sam objasnio  koji su sve naredni potezi i šta su čije obaveze  
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nakon toga.Dozvolite mi da Vas obavijestim, da se od posljednjeg mog odgovora dogodilo i par 
izmjena sa kojima ću Vas upoznati kao i sve ostale zainteresovane. Tada sam saopštio da je 
ukupan projekat  izgradnje Fudbalskog kampa u Lješnici, podijeljen u tri  faze, od kojih su prve 
dvije: 1.faza – izgradnja terena sa vještačkom podlogom i svim pratećim objektima, kao i 2. faza 
– izgradnja terena sa prirodnom podlogom, takodje sa svim pratećim objektima. Treća faza 
podrazumijeva izradu objekta u kojem će biti smještene klupske prostorije i kancelarije, kongresna 
sala, svlačione sa tuševima, magacin, teretana, mali kafe, mediciska ambulanta i sve ostalo što 
je potrebno po FIFA i UEFA standardima. Za prve dvije faze je završen Glavni projekat koji je na 
reviziju, koja je imala par primjedbi, a koje su otkonjene, te danas imamo revidovan glavni projekat 
ove prve dvije faze. Plan je bio da se prvo rade te dvije faze, međutim na posljednjem sastanku 
sa rukovodstvom FSCG  dogovoreno je da se i treća faza odmah radi, te da se izabere izvođač 
za  ukupan projekat koji je vrijedan  oko 2.300.000,00 €.U medjuvremenu, opština Bijelo Polje, je 
krenula u realizaciju svojih ugovornih obaveza, pa je tako Sekretarijat za izgradnju opštine Bijelo 
Polje, pokrenuo zakonsku proceduru za dobijanje UT uslova za izgradnju AB mosta preko rijeke 
Lješnice, koji treba da spoji glavnu saobraćajnicu koja ide kroz istoimeno  naselje sa parcelom na 
kojoj će se graditi pomenuti trening kamp. S obzirom da je tadašnje Ministarstvo Ekologije, 
prostornog planiranja i urbanizma bilo nadležno za izdavanje pomenutih UT uslova, Sekretrijat za 
izgradnju se zahtjevom obratio njima. Tu smo imali odredjenih  poteškoća i tu se pokrazala sva 
neefikasnost našeg državnog birokratskog sistema. Par puta je odgovor iz Ministarstva bio 
negativan čak i sa namjerom da nas definitno odbije, ali smo uspjeli da kroz konstantno insistiranje 
i uz pomoć pojedinih naših kolega i sugradjana zakažemo sastanak u Ministarstvu, kako bi 
otklonili sve nedoumice i pojasnili da se i dio DUP-a Lješnica nalazi u tom koridoru, te da po istom 
principu kako je za DUP data saglasnost, treba postupiti i u ovom slučaju. Nakon određenog 
vremena, a uz veliku pomoć i razumijevanje Generalne direktorice direktorata za planiranje, došli 
smo do zaključka da se Minstarstvo ekologije, prostornog planiranja i urbanizma obrati 
Minstarstvu kapitalnih investicija, tačnije Upravi za Željeznice CG kao i Željezničkoj infrastrukturti 
CG, za mišljenje. Tu smo takodje morali da čekamo odredjeno vrijeme kako bi izašla komisija 
Ministarstva na lice mjesta i uvjerila se u tačnost podataka i ponovo uz asistenciju određenih 
kolega iz Opštine Bijelo Polje, uspjeli smo da konačno dobijemo pozitivno mišljenje, a nakon toga 
i pomenute UT uslove. Sekretarijat za izgradnju Opštine Bijelo Polje je nakon toga sproveo 
proceduru izrade projektnog zadatka izgradnje AB Mosta preko rijeke Lješnice kao i izbor 
projektanta. Upravo je završen i revidovan projekat  i pristupiće se raspisivanju tendera za izbor 
izvodjača radova pomenutog mosta. Takodje  Sekretarijat za izgradnju opštine Bijelo Polje, kroz 
nekoliko dana uputiće i dopis CEDIS-u, kako bi kroz svoj investicioni plan za narednu godinu 
planirali izgradnju neophodne trafostanice za pomenuti kamp u Lješni. Fudbalski Savez Crne 
Gore je 05.12.2023. godine, uputio dopis Opštini Bijelo Polje uz obavještenje da će se 
27.12.2023. godine održati IO FSCG na kome će se, izmedju ostalog, izabrati komisija od 10 
članova (kako je i definisano ugovorom) i to 6 predstvnika FSCG i 4 predstavnika Opštine Bijelo 
Polje, koja će nakon uvida u sve obavljene procedure i ugovorne obaveze, pristupiti izboru 
izvodjača radova za fudbalski trenig kamp u Lješnici. Završetkom izgradnje pomenutog mosta od 
stane Opštine Bijelo Polje, koji će biti širine 6 metara saobraćajnice kao i još po 1,5 metara 
pješakog prostora sa obije strane sa pripadajućom ogradom i  rasvjetom, stiču se uslovi da 
konačno počnu radovi na izgradnji Fudbalskog trening kampa u Lješnici. Dakle, zavisno od 
trajanja pomenutih procedura, kao i vremenskih uslova očekujemo brz start izgradnje dugo 
očekivanog Fudbalskog kampa.“ 
             Odbornik Marko Ljujić (komentar na odgovor): „Kriterijumi koji su bili propisani za 
predmenu lokaciju nijesu bili ispunjeni. Da bi se neki projekat do kraja realizovao neophodno je 
mnogo bitnih i suštinskih stvari. Kada je proglašavana lokacija od javnog interesa u tom trenutku 
niti smo imali projekat, niti su završeni imovinsko-pravni odnosi. To su posebni problemi o kojima 
se nije vodilo računa. Postojale su tri lokacije, jedna od njih se posebno izdvajala zbog svojih 
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infrastukturnih prednosti. Neophodno je proglasiti izgradnju trafostanice javnim interesom, tamo 
prolazi podzemni vod koji ima kapaciteta za pristup mreži“. 
            Potpredsjednik Opštine Nermin Bećirović (odgovor na komentar): „Ni za jednu lokaciju 
u Opštini Bijelo Polje ne postoje kriterijumi, negdje je Zakon o restituciji, negdje  je  DUP definisao 
nešto drugo. Određivanje lokacije ne zavisi od spremnog projekta. Prvo treba da se odredi 
lokacija da bi se prema njoj napravio projekat. Lokacija koja je ponuđena od strane privatnog lica, 
Fudbalski savez je prihvatio. Lokacija u Kruševu je definsana DUP-am , koji ne može tako lako 
da se mijenja, tu je gusta naseljenost, sa svim definisanim ulicama i stambenim jedinicama, tako 
da ona nije mogla doći u obzir. U Lješnici nema DUP-a, nego samo PUP i mnogo je lakše 
prilagoditi ga namjeni, tako da je to bio razlog što se Fudbalski savez odlučio za ovu lokaciju. 
Zahvalan sam za ovo što se tiče trafostanice, jer će nam to ubrzati radove koji su predviđeni za 
našu namjenu“. 
            Odbornica Kristina Damjanović (odborničko pitanje postavljeno načelniku Službe 
zaštite i spašavanja Edinu Koliću): „Koliko osoba je primljeno, koje stručne spreme i na kojim 
pozicijama u Službi? Koja vrsta ugovora je zaključena sa tim licima? Navesti tačan broj zaposlenih 
u periodu od kada ste Vi načelnik“? 
            Zamjenik komandira Službe zaštite i spašavanja Vlado Moračanin (odgovor na 
odborničko pitanje  postavljeno komandiru zaštite i spašavanja Edinu Koliću: “U periodu od 
24.05.2023. godine od kada sam stupio na dužnost komandira Službe zaštite i spašavanja u 
svojstvu vršioca dužnostu, pored zaposlenih u Službi zaštite i spašavanja koji se nalaze u svojstvu 
zaposlenih na neodređeno vrijeme, Služba zaštite i spašavanja je zaključila ugovore sa ukupno 
11 lica. Od navedenih 11 lica sa jednim licem je u međuvremenu zaključen sporazumni raskid 
ugovora o volonterskom radu; lica sa kojima su zaključeni ugovori o volonterskom radu, njih 9, 
imaju završen srednji stepen stručne spreme, a lice sa kojim je zaključen ugovor o djelu ima 7/1 
nivo kvalifikacije obrazovanja; Lica sa kojima su zaključeni ugovori o volonterskom radu u Službi 
obavljaju dobrovoljno volonterski rad radi stručnog osposobljavanja na poslovima vatrogasca 
spasioca na osnovu člana 12a Zakona o volonterskom radu, bez mogućnosti učestvovanja na 
intervencijama, a jedno lice obavlja volonterski rad za osposobljavanje za poslove dispčera, dok 
lice sa kojim je zaključen Ugovor o djelu je angažovano za neposredno izvršavanje poslova koji 
su potrebni Službi u djelu poslova preventive i bezbjednosti u skladu sa njegovom vrstom stručne 
kvalifikacije; navedeni zaključeni ugovori su: ugovor o volonterskom radu i ugovor o djelu. Pored 
gore navedenih lica koja su angažovana po osnovu navedenih ugovora, ukupan broj zaposlenih 
u Službi zaštite i spašavanja je 23 koje čine: komadir, zamjenik komandira, rukovodilac opretivnog 
odjeljenja i savjetnik za preventivne i pravne poslove koji rade na radnim mjestima u VII/1 nivou 
kvalifikacije obrazovanja, 1 tehnički sekretar koji radi u srednjem nivou kvalifikacije obrazovanja, 
a pored njih na radnim mjestima vatrogasaca spasilaca sa srednjim nivoom kvalifikacije 
obrazovanja nalazi se njih 18.“ 
            Odbornica Kristina Damjanović (odborničko pitanje postavljeno načelniku Komunalne 
policije Dušanu Draškoviću): „Kada će se regulisati nesmetano funkcionisanje u ulici Lenke 
Jurišević? Koliko sam upoznata da je Upravni odbor vrtića poslao zahtjev da se zabrani parkiranje 
i zaustavljanje u toj ulici u radnom vremenu vrtića?“     
           Načelnik Komunalne policije Dušan Drašković (odgovor na odborničko pitanje): 
„Saobraćajna površina je posebno uređena površina za odvijanje svih ili određenih vidova 
saobraćaja, koju koriste različite kategorije učesnika u saobraćaju. Jedna od tih saobraćajnih 
površina je i ulica Lenke Jurišević u Bijelom Polju, u kojoj je saobraćaj regulisan vertikalnom 
saobraćajnom signalizacijom. Regulisanje i kontrola saobraćajnim znakovima je skup elemenata 
pomoću kojih se obilježava namjena saobraćajnih površina, pružaju učesnicima u saobraćaju 
informacije, izdaju izričita naređenja, upozorenja i sl. Na početku ulice Lenke Jurišević, po nalogu 
Sekretarijata za saobraćaj i stambeno komunalne poslove je postavljen saobraćajni znak 
„ZABRANJENO ZAUSTAVLJANJE I PARKIRANJE“,i na taj način regulisan je saobraćaj u 
navedenoj ulici. Učesnici u saobraćaju su dužni da poštuju saobraćajnu signalizaciju i da se 
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ponašaju na način kojim neće ometati, ugroziti ili povrijediti druge učesnike, što nažalost nije 
slučaj sa određenim brojem učesnika u saobraćaju, pa je evidentno nepropisno zaustavljanje i 
parkiranje vozila u ulici Lenke Jurišević, kao i na nekim drugim lokacijama. Ometanje saobraćaja 
u ulici Lenke Jurišević u smislu zaustavljanja vozila je u nadležnosti službenika Uprave policije, 
nepropisno parkiranje vozila osim službenika Uprave policije, a shodno Uredbi Vlade Crne Gore 
o povjeravanju dijela poslova kontroliše Komunalna policija, dok je premještanje nepropisno 
parkiranih vozila u nadležnosti Sekretarijata za inspekcijske poslove, u čijem je vlasništvu 
specijalno vozilo „Pauk“. Napominjemo da specijalno vozilo „Pauk“, u poslednje vrijeme nije u 
funkciji zbog tehničkih kvarova i opravdane odsutnosti radnika, koji opslužuje ovo vozilo, a koji je 
na bolovanju, što dodatno otežava pojačane kontrole, koje se odnose na premještanje nepropisno 
parkiranih vozila, nakon sankcionisanja odnosno izdavanja prekršajnog naloga od strane 
Komunalne policije. Obzirom da se u ulici Lenke Jurišević nalazi dječiji vrtić, stambena zgrada, 
poslovni objekti i više porodičnih stambenih objekata-kuća, te da nepropisno parkiranje ometa 
nesmetanu komunikaciju pješaka i vozila, Komunalna policija svakodnevno, u različitim 
vremenskim intervalima obilazi ovu lokaciju i sankcioniše nesavjesne vozače, a naročito u 
vremenskom intervalu od 14h do 15h, kada je najveća frekvencija saobraćaja u ovoj ulici, 
odnosno kada roditelji dolaze za djecu u vrtić. Naglašavamo da se najveći broj izdatih prekršajnih 
naloga, odnosi na nepoštovanje saobraćajne signalizacije i blokiranje ulaza odnosno izlaza iz 
dvorišta dječijeg vrtića. Moramo istaći da Komunalna policija, shodno zakonskim propisima ima 
12 (dvanaest) komunalnih policajaca, u odnosu na broj stanovnika, da je primarni zadatak 
kontrola održavanja komunalnog reda, te da sa ovim brojem izvršilaca, čiji je rad organizovan u 
tri smjene, nije moguće organizovati stalni nadzor od strane komunalnih policajaca, već u 
određenim vremenskim intervalima kao što smo i naveli.“ 
           Odbornica Kristina Damjanović (komentar na odgovor): „Postojeće stanje u toj ulici je u 
katastrofalnom stanju i građani očekuju da se to promijeni. Nadam se da ćete preduzeti sve što 
je u Vašoj moći da se ovo promijeni“. 
          Odbornik Ranko Krkalović (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „Šta je urađeno u dijelu MZ Rakonje po pitanju problema 
Pavića potoka u blizini Auto moto društa „Đ.Stanić“? Da li postoji tehnička dokumentacija za već 
izvedene radove (projektni zadatak, projekat i ugovorna obaveza izvođača radova)? Smatram da 
po ovom pitanju ili ne postoji projekat ili izvođač radova nije radio u skladu sa projektom, što tvrde 
i nezadovoljni mještani. Najveći pokazatelj navedenog su poplave na više stambenih objekata i 
pravnih lica u okviru Auto moto društva. Ovih dana najavljujete tender i drugu fazu radova, pa i 
za njih zahtijevam projektnu dokumentaciju za tu fazu. Građani su jednoglasni da bez učešća 
Mjesne zajednice neće dozvoliti javašluk kakav je napravljen u prvoj fazi.“ 
          Sekretar Sekretarijata za izgradnj Mensur Hajadrpašić (odgovor na odborničko pitanje): 
“U proteklom periodu Sekretarijat za izgradnju Opštine Bijelo Polje ušao je u rješavanje problema 
Pavića potoka. Za I fazu radova završena je projektna dokumentacija i izabran je izvođač radova. 
Projekat je uradila firma „INTESA GROUP“ iz Bijelog Polja. Reviziju je uradio Institut za razvoj i 
istraživanje u oblasti zaštite na radu. Izvođač radova je bila firma „Arch and Soul“ iz Bijelog Polja. 
Po izvještaju nadzornog organa koji se starao o kvalitetu izvedenih radova, sve je urađeno po 
projektu i pravilima struke. Završetkom ovog projekta nije riješen problem Pavića potoka, tako da 
se krenulo u nastavak radova II faze. Urađena je projektna dokumenacija, projekat je uradila firma 
„INTESA GROUP“ iz Bijelog Polja. Reviziju tog projekta je uradila firma „ Arch and Soul“ iz Bijelog 
Polja. Nakon tri propala tendera za izvođenje radova u II fazi na četvrtom tenderu se javila firma 
„NIKOC COP“ iz Berana i ovih dana se očekuje potpisvanje ugovora sa njima o izvođenju radova. 
Završetkom II faze izgradnje će se riješiti problem Pavića potoka“.   
         Odbornik Ranko Krkalović (komentar na odgovor): „Nijesam zadovoljan pitanjima niti 
odgovorom, jer ovo isto pitanje postavljam 12 godina sa mjesta predsjednika MZ Rakonje i još 
uvijek smo na postavljenim pitanjima. Tražio sam od Vas da mi date na uvid projektni zadatak, 
projektnu dokumentaciju i sve ostalo što je propratno i ugovorne obaveze izvođača. Kao 
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predsjednik Savjeta Mjesne zajednice apsolutno sumnjam da postoji projekat, bio sam prisutan 
svo vrijeme izvođenja radova, iz resora sam građevinarstva, nikada nijesam vidio neki nadzorni 
organ koji je došao tu, niti sam vidio projektnu dokumentaciju po kojoj su izvođači radova trebali 
da rade. Prema tome tražiću opet kao predsjednik Savjeta Mjesne zajednice i kao odbornik 
dokumentaciju za I fazu i dokumentaciju za II fazu. Radovi na I fazi su izvedeni katastrofalno i 
stanovšte svih je da radovi nikada nijesu dovedeni do kraja. Kažem da ću kao građanin, 
predsjednik i odbornik ovo pitanje postavljeti dugo iz razloga što nijesmo uvaženi kao Savjet 
mjesne zajednice ni tada, ni sada. Ne može se raditi projekat za naselje Rakonje i to obiman 
projekat bez našeg učešća.Tražićemo da član Savjeta bude u tenderskoj komisiji ili kao 
posmatrač u okviru tendera, da jednom rasčistimo šta se tu uradilo. A mislim da je katastrofalno 
urađeno“.  
           Sekretar Sekretarijata za izgradnj Mensur Hajdarpašić (odgovor na komentar): “Kad 
god  hoćete možete da dođete kod nas da vidite svu potrebnu dokumentaciju. Prva faza je ispred 
magistrale koja ide kroz naselje Rakonje ka Limu. Prva faza je dobro urađena i ona i u noći obilnih 
padavina nije pravila problem. Druga faza podrazumijeva izgradnju dijela gde je završeno do Auto 
mota. Rješavanjem ovog poteza riješiće se problem poplava koji smo imali. Što se tiče 
uključivanja Mjesne zajednice, ni ja ni bivši sekretar, niko od nas nije bio uključen. Procedura je 
takva, mi raspišemo oglas, javi se projektant koji to projektuje. Eventualno ako Vaša Mjesna 
zajednica ima licenciranog projektanta, može da učestvuje u izradi nekog projekta.“ 
            Odbornik Ranko Krkalović (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „Da li je u skladu sa petogodišnjim i tekućim planom budžeta 
urađeno planirano i šta u MZ Rakonje? Naime, svake godine se u budžetu planiraju sredstva za 
ulaganje u MZ Rakonje, pa Vas pitam koliko je sredstava uloženo ove godine, za šta su sredstva 
utrošena“? 
           Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Kako je Rakonje prigradsko naselje vrše se sva redovna održavanja. Planirana je 
izgradnja  atmosferske kanalizacije, međutim zbog neriješenih imovinskih odnosa teško je bilo 
iznaći projektno  rješenje kako bi se moglo ući u realizaciju  tog projekta. Sredstva za realizaciju 
ovog projekta su planirana i za narednu godinu.  Urađena je I faza regulacije Pavića potoka, a 
naredne godine će biti završena i II faza. Takođe je planirana sanacija stepeništa u mjestu 
Klanac“. 
          Odbornik Ranko Krkalović (komentar na odgovor): “Šta smo mi to uradili u Rakonjama, 
osim ako ne mislite na zamjenu sijalica u gradskoj rasvjeti, što radi lokalna firma iz Rakonja, koja 
to radi izuzetno dobro. Šta smo mi tu dobili za godinu dana? Ostalo je spisak želja. Pavića potok 
je riješen prije dvije godine, ove godine nije rješavan. Imamo namjeru da radimo drugi zahvat kod 
nadvožnjaka, ali ste rekli da nijesu riješeni imovinsko-pravni odnosi. Kao predsjednik Mjesne 
zajednice sa Savjetom Mjesne zajednice donijeli smo odluku da krenemo u realizaciju tog 
projekta. Svi mještani Mjesne zajednice su potpisali saglasnost da se neće protiviti izvođenju 
radova. Za 12 godina već treći put radimo i renoviramo stepenice. Oko rješavanja vodotoka sa 
Medanovića imamo sve saglasnosti građana i tražili smo da se uradi svobuhvatan projekat, koji 
će na zadovoljstvo građana da se završi.“  
           Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajadrpašić (odgovor na komentar): „Ako 
govorimo o atmosferskoj kanalizaciji, od podvožnjaka ka Limu, ako će se riještiti imovinsko-pravni 
odnosi, mi onda naredne godine nemamo nikakav problem. Naredne godine krećemo u projektnu 
dokumentaciju i završetak toga projekta i konačno riješiti problem poplava koji Vam se dešavaju. 
U narednom periodu imaćete dobru saradnju sa mnom i nadamo se da ćemo zajedno rješavati 
problem građana naselja Rakonje.“  
            Odbornik Mitar Radović (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „Kada će se završiti asfaltiranje započetog dijela puta u dužini 
od 100 metara u mjestu Sopljače, MZ Ravna Rijeka koje je započeto 30.10.2020.godine“? 
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            Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajadrpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Kako je u toku izrada Programa uređenja prostora za narednu godinu potrebno je da 
MZ Ravna Rijeka kandiduje za asfaltiranje ovaj dio puta u dužini od 100m. Nakon pristiglih 
zahtjeva će se formirati komisija od stručnih lica Sekretarijata za izgradnju, koja će u odnosu na 
prioritete i mogućnosti ovaj dio puta uvrstiti za radove za narednu godinu“. 
            Odbornik Mitar Radović (komentar na odgovor): “Dakle, taj put je počeo tada da se radi 
gdje su bile postavljene građevinske mašine, došlo je do nasipanja i postavljanja tog tvrdog dijela. 
Kada je trebao da dodje asfalt, iz kojeg razloga je prekint nijesam upoznat. Suština je da taj dio 
puta prolazi kroz samo selo. Savjet MZ je podnio zahtjev i još nijesu dobili nikakav odgovor. Bilo 
bi poželjno da se taj problem riješi, dosta toga je već odrađeno, tako da su stvoreni svi formalno 
pravni uslovi za završetak tog posla. Opština Bijelo Polje je tražila saglasnost od mještana, koja 
je dostavljena i ovjerena od strane notara za završetak tog dijela puta.“  
         Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na komentar): „Kada 
budemo pravili Plan radova za asfaltiranje puteva za 2024. godinu, nadamo se pošto se radi o 
maloj dužini puta, a rješava veliki broj problema, da će se taj dio završiti  sljedeće godine“.         
          Odbornik Marko Đukić (povreda Poslovnika): „Članom 61 Poslovnika odgovor na 
odborničko pitanje dostavlja se Službi Skupštine najkasnije 48 sati prije početka rada sjednice. 
Služba Skupštine je dužna da pisani odgovor na odborničko pitanje dostavi odborniku najkasnije 
24 sata prije početka sjednice.Lica zadužena za davanje odgovora na odborničko pitanje dužna 
su dati usmeni odgovor na sjednici Skupštine. Kritikovaću ostale ustanove u sklopu opštine Bijelo 
Polje da na vrijeme dostavljaju odbornička pitanja, da bi nam Služba Skupštine na vrijeme 
dostavila odgovore. Ja sam manje od 24 sata dobio odgovor na odborničko pitanje, na drugo 
pitanje sam morao da pozovem i da tražim ogovor na isto. Molim vas da ubuduće dostavljate 
odgovore u propisanom roku koji stoji u Poslovniku.”  
              Predsjednik Skupštine Ernad Suljević je naveo da se slaže da je Služba Skupštine 
zakasnila sa dostavljanjem odgovora na postavljena odbornička  pitanja. Jedan od razloga jeste 
kašnjenje određenih službi na dostavljanje ovih odgovora.  
             Odbornik Marko Đukić (odborničko pitanje postavljeno predsjedniku Skupštine Opštine 
Ernadu Suljeviću): „Kada možemo u potpunosti očekivati poštovanje Poslovnika Skupštine (član 
140) o javnom radu iste? Obzirom da smo usvojili stavku u budžetu o radu Skupštine za ovu 
godinu, interesuje me do koje faze se stiglo sa implementiranjem video prenosa sjednica 
Skupštine putem live stream-a i koji je razlog kašnjenja u realizaciji ako su sredstva izdvojena“? 
             Predsjednik Skupštine Ernad Suljević (odgovor na odborničko pitanje): „Služba 
Skupštine u saradnji sa Službom za zajedničke poslove-Odjeljenjem za informacioni sistem 
Opštine Bijelo Polje prikupila je tri ponude vezane za nabavku i implementaciju softvera za 
elektronski prenos sjednica Skupštine Opštine Bijelo Polje. Od firme INTERACTIVE 
ICT&MULTIMEDIA, nakon obilaska Skupštinske sale, dobili smo dvije ponude i to jednu ponudu 
broj D11-426/23-388 od 27.855,41 eura i ponudu broj D11-426/23-388/1 od 25.670,15 eura. 
Razlika u ovim ponudama je u modelu kamera. U pitanju je profesionalna oprema za koju Opština 
Bijelo Polje trenutno nema izdvojena sredstva. Treća ponuda je bila 5,945.25 eura, što se uklapa 
u naš budžet, sa kojom bi se postavile tri PTZ kamere sa 25 puta optičkim zumom koje 
podrazumjevaju instalaciju softvera, koji bi direktan prenos strimovao na youtube kanalu opštine 
Bijelo Polje, a sa kojeg bi mediji mogli da preuzimaju/šeruju dalji prenos na svojim kanalima. 
Instalacija i ugradnja opreme očekuje se do kraja januara 2024. godine tako da će prva sjednica 
u novoj godini biti dostupna javnosti preko youtube kanala Opštine Bijelo Polje“. 
            Odbornik Marko Đukić (komentar na odborničko pitanje): „Vezaću se na Vaš odgovor: 
„Instalacija i ugradnja opreme očekuje se do kraja januara 2024. godine tako da će prva sjednica 
u novoj godini biti dostupna javnosti preko youtube kanala Opštine Bijelo Polje“. Ja Vama kao 
odbornik ispred Demokratske Crne Gore vjerujem o tome. Žalosno je što u ovom momentu imamo 
jednog odbornika pozicije i nas nekoliko odbornika što smo ostali da saslušamo kolege. Znam da 
će to biti drugačije  u nekom budućem  periodu. Lično neću više prisustvovati budućim sjednicama 
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do momenta dok ne održite datu riječ i Vaš pisani odgovor, da ubuduće sjednice prenosimo javno 
da svi građani čuju javno šta je ko rekao i  kako predstavlja građane Bijelog Polja. U članu 140 i 
141 Poslovnika Skupštine stoji da je rad Skupštine javan i da Skupština obavještava javnost o 
svom radu, temama o kojima se raspravlja, odlukama koje donosi. U nekoj prethodnoj praksi i 
konkretno ovog saziva parlamenta, stajali su do IV sjednice ovog saziva audio snimci na sajtu 
Skupštine opštine Bijelo Polje. Nakon IV sjednice ti audi snimci ne postoje. Ukazivao sam na to, 
tražio sam audio snimke,  nijesam ih dobio, dobijao sam odgovore da će biti u narednom periodu. 
Morao sam da iskoristim odborničko pravo da to tražim zakonski. Dobio sam u roku, kao audio 
snimak na CD-u. Kada uđemo na sajt Skupštine opštine Bijelo Polje i na odjeljak tonski snimci, 
dobijamo konstantno da komponenta nije pronađena, greška eror 404. Dakle audi snimci ne 
postoje sa sjednica na sajtu Skupštine opštine.Tražili smo brojne odgovore i načine kako da 
dođemo do istih, govorili su nam da moramo da instaliramo WinRAR. WinRAR se koristi za 
presovanje i zipovanje većih fajlova da se kompresuju u manjem obimu preko interneta, da ne bi 
zauzimali previše prostora i opterećivali servere. Tako da taj odgovor koji smo dobili je blago 
rečeno skandalozan. Dao bih Vam savjet da ubuduće prije nego što damo takve zvanične 
odgovore, da se konsultujemo sa osnovnim stvarima da bismo mogli da funkcionišemo. Vi ste 
glavni i odgovorni kao predsjednik Skupštine za prenos svih zasijedanja i molio bih Vas da ne 
dozvolite da Vam drugi iz opšinskih službi kreiraju samu radnju i funkcionisanje ovog zasijedanja. 
Želim da u nekom narednom periodu obezbijedite te audio snimke koji će da stoje na sajtu i da 
rad Skupštine učinimo javnim za građane Bijelog Polja i da mi sami možemo da skinemo da 
vidimo ono što smo pitali i što ste odgovorili.“  
              Predsjednik Skupštine Ernad Suljević: „S obzirom da se radi o tehničkim problemima 
i o pitanjima koja se direktno tiču Službe za informacioni sistem, zamolio bih rukovodioca Službe 
Bojana Obradovića da odgovori na ova pitanja, svakako ovo pitanje je bilo proslijeđeno njemu na 
nadležnost.“  
              Rukovodilac Službe za zajedničke poslove Bojan Obradović (odgovor na komentar): 
„Kao što znate snimci sa sjednica su ogromne količine i ne mogu se podići sa sajta bez zipovanja, 
odnosno bez smanjivanja njihove količine. Svaki audio snimak se nalazi na sajtu Skupštine, 
objavljuje se dva dana nakon završene sjednice“. 
            Odbornik Marko Đukić (povrdeda Poslovnika): „Član 140 i 141 Poslovnika Skupštine, 
Javnost rada Skupštine. Molim Vas da nam dostavite link dostupnih audio snimaka“. 
            Odbornik Marko Đukić (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „Uslijed kašnjenja sa izvođenjem radova asfaltiranja gradskih 
i prigradskih ulica, kada građani Bijelog Polja mogu očekivati vraćanje horizontalne i vertikalne 
signalizacije na određenim ulicama? Interesuje me kada će i o čijem trošku izvođač radova 
„BEMAX“ otkloniti nedostatke i nastalu štetu prilikom izvođenja radova?“ 
             Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Radovi na asfaltiranju gradskih i prigradskih ulica su završeni na kvalitetan način na 
zadovoljstvo građana Bijelog Polja. Tokom radova na asfaltiranju nije bilo uklanjanja vertikalne 
signalizacije, a horizontalna signalizacija se radi ovih dana i ako vremenski uslovi dozvole biće 
vrlo brzo završena. Sekretarijat za izgradnju je sklopio ugovor sa „DING“ d.o.o iz Podgorice o 
vođenju nadzora o kvalitetu izvedenih radova. U izvještaju nadzornog organa nije konstatovan ni 
jedan nedostatak izvedenih radova, već da je sve izvedeno sa pravilima struke.“ 
            Odbornik Marko Đukić (komentar na odgovor i dopunsko pitanje): „Znam da ste 
naslijedili brojne probleme i da postoji dosta radova i problema naslijeđenih, ali se prema njima 
morate nositi dosta odgovorno, jer ako tako ne bude, biće ovo isti problemi i dalje. Ne razumijem 
zašto ste radili horizontalno ocrtavanje signalizacije određenih puteva u gradu na određenim 
velikim trasama, kada ste znali da će isti ti putevi biti rađeni iznova. Sada radimo dupli posao, tu 
istu signalizaciju crtamo po novom asfaltu.To se odnosi na sve odrađene ulice, ne ulazeći u 
kvalitet radova i ne ispitujući tehničku ispravnost tih radova. U ulici 3. Januara imamo tri šahte na 
10-ak metara koje su oštećene, iskreno se nadam, volio bi da ste u pravu da će izvođač radova 
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to da ispravi. Nije bezbijedno kada padne snijeg, to će se prekriti, imaćemo nemile scene da će 
neko starije lice upasti u tu šahtu, dobiti neke povrede, koje ćemo mi opet kao Opština morati da 
isplaćujemo i dovodimo do nekih troškova dalje. Interesuje me u Strojtanici, odron na putu blizu 
Strojtaničkog mosta. Koje je preduzeće bilo nadležno da sanira odron u mjestu Strojtanica, da li 
je tom preduzeću plaćeno unaprijed za te radove? Odron je došao do same ivice asfalta, odrađen 
je potporni zid koji se iskrivio i dolazimo u situaciju da nakon  nepunih dva mjeseca taj asfalt već 
počeo da klizi, taj potporni zid je već počeo da ide. Znajući za naše vremenske prilike u našem 
gradu,dolazi period otapanja snijega i nadam se da neće doći do nekih tragičnih posljedica za 
stanovnike koji koriste taj put. Dobio sam određena saznanja da je to već bilo unaprijed plaćeno 
za određenu firmu, a da nova firma nije htjela to da radi, jer je to već bilo određeno tako“.  
            Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na komentar i 
dopunsko pitanje): „Sekretarijat za stambeno-komunalne poslove i saobraćaj u svojim redovnim 
poslovima dva puta ocrtava grad u proljeće i jesen. U proljećnom periodu nijesmo imali tačan plan 
radova za 2023. godinu. Nijesmo mogli neku ulicu da ne asfaltiramo zato što je ocrtan već pješački 
znak.  Morali smo da maknemo pješački prelaz. Nije to sad velika šteta, veća bi bila šteta da zbog 
pješačkog prelaza nijesmo asfaltirali ulicu. Što se tiče šahti, apsolutno se slažem sa Vama, 
opasnost postoji, obaveza je izvođača radova, Opština nije u obavezi to da plati. Nadam se da 
će to biti sanirano. Problem klizišta u Strojtanici postoji iz nekog ranijeg perioda. Nikom unaprijed 
nije plaćeno za taj posao. Ugovor je bio potpisan sa firmom Konstruktor za izvođenje radova na 
sanaciji tog klizišta. Međutim, radovi su počeli da se izvode i naišli su na 10 kilovatno kablo. 
Nadzorni organ je obustavio te radove. Inspekcija za elektroenergetiku CG je naložiili da se uradi 
elaborat o zaštiti tog kabla. Taj elaborat se radio  7-8 mjeseci, nakon toga desilo se vrijeme rasta 
cijena i izvođač radova sa kojim je bio ugovoren taj posao više nije htio da radi, pošto to nije bila 
krivica izvođača radova. U narednom periodu ćemo napraviti projektnu dokumentaciju na osnovu 
koje ćemo riješiti taj problem u mjestu Čardak u Strojtanici“.  
            Odbornica Suada Zoronjić (odborničko pitanje postavljeno sekretarki Sekretarijata za 
finansije Alidi Nuhodžić): „Da li je Opština Bijelo Polje u toku 2023.godine dobila finansijska 
sredstva u vrijednosti 1.000.000 (milion) eura od 43.Vlade od ekonomskog državljanstva 
predviđena za nerazvijene opštine na sjeveru zemlje, namjenski opredijeljena za razvoj grada i 
ako su sredstva pristigla, šta je realizovano od planiranog?“ 
          Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajdarpašić (odgovor na odborničko pitanje 
postavljeno sekretarki Sekretarijata za finansije Alidi Nuhodžić): „Opštini Bijelo Polje je dana 
23.08.2023.godine od strane Uprave za kapitalne projekte uplaćen iznos od 1.000.000 eura na 
ime pomoći manje razvijenim lokalnim samoupravama sa sjevera za realizaciju kapitalnih 
projekata iz sredstava ekonomskog državljanstva. Navedeni iznos je uplaćen na namjenski račun 
koji je otvoren shodno članu 3 Ugovora potpisanog između Uprave za kapitalne projekte i Opštine 
Bijelo Polje, kojim je propisano da nakon potpisivanja Ugovora, korisnik sredstava je dužan da 
otvori poseban namjenski račun. Uplaćena sredstva se nalaze na računu i ista će se koristiti 
isključivo za potrebe izrade i revizije tehničke dokumentacije, izradu Elaborata, raspisivanje 
konkursa, pokretanje postupka eksproprijacije, kao i izvođenje radova i realizaciju razvojnih 
projekata. O načinu korišćenja sredstava stara se Sekretarijat za izgradnju koji sprovodi 
navedene poslove i postupke sprovođenja tenderskih procedura.“ 
             Odbornica Suada Zoronjić (povreda Poslovnika): "Nije adekvatan odgovor i ja ne želim 
odgovor od nekoga ko nije komptetentan. Znači, ne možemo danas ovdje da dobijemo odgovor 
za građane. Ako odgovor da referentno lice, uz taj odgovor mogu da postavim dopunsko pitanje 
i možemo da dođemo do odgovora. Ali ne mogu da prihvatim da pročitate odgovor u pisanoj formi 
koji sam dobila. Zahtijevam da opširniji odgovor radi građana Bijelog Polja dostavi sekretarka 
Sekrtarijata za finansije“.  
              Predsjednik Skupštine Ernad Suljević: „Ukoliko ne želite da čujete odgovor ni od kog 
osim od sekretarke za finansije dostavite dopunu  pitanja i dobićete odgovor u pisanoj formi. 
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Sekretarka zbog porodičnih problema izašla je prije 10 minuta iz sale bila je tu skoro tri sata da bi 
upravo odgovorila na ova pitanja“.  
             Odbornica Suada Zoronjić (povreda Poslovnika): „Prema članu 59 Poslovnika odbornik 
ima pravo da postavi odborničko pitanje predsjedniku Opštine, glavnom administratoru, starješini 
organa lokalne uprave i rukovodiocu javne službe čiji je osnivač Opština. Ja sam jedno odborničko 
pitanje postavila, Vi ste izjavili da tu nije neko ko može adekvatno da odgovori na ovo pitanje.dali 
odgovor.” 
               Predsjednik Skupštine Ernad Suljević: „Svima je dozvoljeno da postave najviše dva 
pitanja i dopunsko pitanje. Kada postavite jedno pitanje imate pravo na odgovor, na dopunsko 
pitanje i odgovor na dopunsko pitanje sa kojim se završava diskusija po prvom pitanju. Nakon 
toga imate drugo pitanje gdje istu proceduru morate da ispoštujete kao i za prvo pitanje. 
Sekretarka je morala da izađe, svoj odgovor je ostavila kolegi sekretaru Sekretarijata za izgradnju 
koji upravo radi na realizaciji ovih projekata i koji je konkretno zadužen za realizaciju ovih 
projekata. Takođe tu je i zaposleni u Sekretarijatu za finansije koji će dati odgovor na dopunsko 
pitanje.“  
              Odbornica Suada Zoronjić (dopunsko pitanje): „U članu 20 (drugi posebni dio) Zakona 
o budžetu Crne Gore za 2023. godinu, kod potrošačke jedinice Uprava za kapitalne projekte, 
organizacioni kod 41506, Program Industrijski i regionalni razvoj, podprogram Razvoj manje 
razvijenih lokalnih samouprava, Aktivnost-Pomoć manje razvijenim lokalnim samoupravama sa 
sjevera za realizaciju kapitalnih prijekata iz sredstava ostvarenih od ekonomskog državljanstva 
iznos 40.000,00 zamjenjuje se iznosom 100,00,40 eura. Što znači da su sredstva koja su 
20.08.2023. godine od strane Uprave za kapitalne projekte uplaćena u iznosu od 1000,000 eura 
na ime pomoći manje razvijenim lokalnim samoupravama sa sjevera za realizaciju kapitalih 
projekata iz sredstava ekonomskog državljanstva opredijeljena za projekat u Rasadniku u 
Gornjem dijelu grada Opštine Bijelo Polje. U cilju implementacije projekta i nedostatka izgrađenog 
parka, igrališta i toplane u Rasadniku, sredstva su uplaćena, samo treba da se realizuju. Nadam 
se da će građani Bijelog Polja uspjeti da se izbore da lokalna samouprava uplaćena sredstva od 
43. Vlade implementira za namjenu koja je opredijeljena“.  
              Predstavnik Sekretarijata za finansije Žarko Šćekić (odgovor na dopunsko pitanje): 
„Što se tiče sredstava koja su dobijena od Ministarstva kapitalnih investicija odgovrno tvrdim da 
se milon eura nalazi na posebnom računu Opštine, da nijedan cent nije potrošen. Prije nedjelju 
dana smo slali Ministarstvu finansija prenešena sredstva u koji smo ukalkulisali milion eura od 
Ministarstva kapitalnih investicija i još 400,000 za plate koje ćemo primiti početkom januara.“  
              Odbornica Suada Zoronjić (odborničko pitanje postavljeno predsjedniku Skupštine 
Ernadu Suljeviću): „Kao predsjednik Skupštine opštine Bijelo Polje, koje ste mjere preduzeli 
nakon prijema zahtjeva koji je u Vašoj službi evidentiran dana 31.10.2023. godine, pod brojem D 
02-016/23-546, a  koji se odnosi na zahtjev Skupštini opštine Bijelo Polje za procesuiranje krivične 
prijave zbog falsifikovanja službene isprave prilikom formiranja odborničkog kluba GP URA? 
Želim da čujem kojim organima ste poslali i proslijedili dokumenta vezano za ovaj slučaj. Na 
današnji dan ja još nijesam dobila odgovor koji je poslat predsjedniku Skupštine 31.10. iako je 
zahtjev uredno zaveden u ovoj Opštini. Interesuje me zašto se ponašate selektivno i zašto su 
neki zahtjevi ovdje pročitani javno i zašto sami odlučujete u ime Skupštine. Skupštinu 
predstavljate Vi ispred nas odbornika, predstavnika građana i ne možete Vi sami da donosite 
odluku hoćete li neki zahtjev pročitati ili nećete. Smatram da ste ovim činom prekršili član 
Poslovnika 33 koji glasi: Predsjednik Skupštine može biti razriješen ukoliko ne obavlja poslove u 
skladu sa Poslovnikom i Statutom Opštine. Takođe, prekršili ste član 36 Poslovnika Skupštine: 
Klub odbornika čine najmanje dva odbornika. Ja sam obavijestila Skupštinu da je KLUB odbornika 
URA formiran bez mog znanja i nekoliko puta sam sam Vas dopisom obavještavala o tome. Vi 
ste duži vremenski period pokušavali da taj problem sami riješite i nijeste odbornike obavijestili 
sa ovoim zahtjevom. U ovom slučaju drugi odbornik GP URA je primao nadoknade kao da je 
predsjednik Odborničkog kluba. Takođe, Vi ste se ponašali kao da Klub postoji, a zapravo ste bili 
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upoznati da Klub ne postoji. Ja sam Vas nekoliko puta obavijestila da nadležnim organima 
proslijedite sve moje zahtjeve i u vidu krivične forme obavijestite nadležne organe da je u pitanju 
krivično djelo. Pitam Vas kojim nadležnim organima ste proslijedili moje zahtjeve i ako može 
datum kada ste proslijedili ove dopise“?   
               Predsjednik Skupštine Ernad Suljević (odgovor na odborničko pitanje): „Meni je 
došao dopis od koleginice Zoronjić gdje ona tvrdi da je njen potpis falsifikovan. Održali smo 
sjednicu Kolegijuma gdje su prisustvovali i ona i kolega Bučan, gdje su iznijeli niz uvreda na račun 
jedno drugog. Tog dana odbornik Bučan je priznao da je on potpisao Suadu Zoronjić umjesto nje, 
i pokazao poruku na Kolegijumu da je to tačno, da mu je ona dala saglasnost. Njen odgovor je 
bio da to nije tačno, da se radilo o nekom drugom predmetu.Opet pritisak na mene da procesuiram 
predmet nadležnim organima. Pokušao sam da razgovaram sa koleginicim Zoronjić i da joj 
objasnim da je ona ta koja treba da podnese krivičnu prijavu protiv kolege, jer je njen potpis 
falsifikovan. Ja sam zvanično dobio dokument od opštinskog odbora, koji je ovjeren pečatom tog 
odbora. Znači ja ne mogu da sudim je li potpis falsifikovan ili ne. Međutim, nijesam uspio da smirim 
situaciju, nijesam uspio da nađem dogovor između njih. Svu predmetnu dokumentaciju sam 
dostavio u formi informacije, po prijavi odbornice Zoronjić Ministarstvu unutrašnjih poslova,  na 
dalji postupak i nadležnost. Hajrudin Bučan je prisustvovao svim sjednicama Kolegijuma i 
nijednom nijesam do parlamentarnih izbora dobio dopis da je Suade Zoronjić potpis falsifikovan. 
Sve je dokumentovano radio prenosom i zapisnikom sa sjednica Skupštine, kada je formiran Klub 
odbornika, jer smo poslali zapisnik putem mejla u koji je odbornica Zoronjić imala uvid.”  
           Odbornica Suada Zoronjić (komentar na odborničko pitanje): „Predsjedniče Skuopštine, 
tvrdim da transparentno ne vodite ovaj parlament i da s obzirom da ste prekršili nekoliko članova 
Poslovnika Skupštine opštine Bijelo Polje, da je u interesu građana da podnesete ostavku, jer ne 
znate transparentno da vodite ovaj parlament. Problem je što nijeste transparento iznijeli da se u 
ovom lokalnom parlamentu i ostali odbornici izjasne o tome da li je moja sigurnost u ovom 
parlamentu moguća. Ako meni neko falsifikuje potpis i ja Vama kažem da vi treba da procesuirate, 
nekoliko puta usmeno i nekoliko puta pismeno, znači da je u pitanju krivično djelo. Zato što Vi 
nijeste htjeli transparentno da reagujete, ja do danas nijsam dobila odgovor na taj zahtjev. Nije 
mi jasno zašto sa Vaše strane nije poslat odgovor na moj zahtjev. Odbornički klub je vođen  
netransparentno, bez mog udjela. To nije moguće, prema statutarnim odredbama klub mogu da 
vode dva odbornika, a ne jedan. Sve vrijeme Klub je funkcionisao sa jednim odbornikom, Vi ste 
upoznati, trebali ste da reagujete na vrijeme, nijeste reagovali. Nijesam dobila odgovor kada ste 
proslijedili zahtjev ni dan danas, iako je zahtjev upućen 31.10. Ako ne radite transpatrnetno i ako 
moj položaj u ovoj Skupštini nije siguran, Vi treba da snosite konsekvence. Iako kažem najmanje 
ste krivi za potpis, ali ste najviše krivi jer nijeste transparentni.”  
               Predsjednik Skupštine Ernad Suljević (odgovor na komentar): „Odbornički klub URA 
je formiran u decembru mjesecu, prva pritužba je došla nakon sedam mjeseci. Kada ste 
prisustvovali na sjednici Kolegijuma koji je bio u maju mjesecu nijeste kazali da je Hajrudin Bučan 
zloupotrijebio Vaš potpis. Odgovorno tvrdim da sam tada i sada radio u interesu svih odbornika, 
posebno u interesu Vašem da zaštitim i Vas kao damu i dignitet Vašeg odborničkog kluba i Vaše 
partije. Ono kako ste Vi nastupili na sljedećoj sjednici Kolegijuma to je već druga stvar, vidjelo se 
da u odborničkom Klubu URA ne funkcioniše sve kako treba. Prije nekoliko dana je predmet 
proslijeđen Ministarstvu unutrašnjih poslova PJ Bijelo Polje na dalju nadležnost. Što se tiče 
ostavke, onog momenta kada 19 odbornika kaže da ja više ne mogu ovdje da budem i kada 
izglasaju moje nepovjerenje, ja naravno neću biti ovdje.U ovom momentu ni moralnu ni bilo kakvu 
odgovornost ne osjećam da treba da podnesem ostavku.  Naprotiv, Vi bi trebali da budete ta koja 
treba da štiti da ja ovdje ostanem što duže, upravo zbog toga što sam štitio Vas, kolegu i Vašu 
partiju. Vi znate odlično na koliko nivoa sam ja obavio razgovor da zaustavim sve ovo i da ovo ne 
ide dalje.”     
          Odbornica Suada Zoronjić (povreda Poslovnika): „Vi ste predsjedniče Skupštine prekršili 
član 36 Poslovnika Skupštine, zbog toga što nijeste transparentno Klub odbornika rasformirali. 
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Prema ovom članu klub odbornika čine najmanje dva odbornika. Onog dana kada sam ja Vama 
prijavila usmeno i pismeno da klub ne funkcioniše, Vi ste trebali da raspustite klub i nijeste smjeli 
da čekate da ja više puta svojom inicijativom pokrećem ovo pitanje. Ono do čega ja držim jeste 
da se bavim demokratskim ponašanjem, da nikada neću dozvoliti da se u ovoj Skupštini rade 
krivične radnje,  pa makar neko bio iz moje porodice ili iz moje partije. U ovom domu, moj potpis 
je falsifikovan, to je krivično djelo, ja to neću da podržavam, ja se u ovom parlamentu ne osjećam 
slobodno. Ovdje predstavljam i štitim svoj integritet, jer vidim da predsjednik Skupštine ne radi 
posao kako treba. U tom slučaju, zbog toga što kršite Poslovnik Skupštine, ja Vas još jednom 
molim da podnesete ostavku.“  
             Predsjednik Skupštine Ernad Suljević: “Onog momenta kada ste me obavijestili da Vi 
više nijeste član odborničkog Kluba URA, ja sam već na prvoj narednoj sjednici obavijestio 
odbornike da taj odbornički klub više ne postoji. Šta će dalje da se dešava, kakve ćete Vi radnje 
da preduzimate, to je na nadležnim organima i na Vama lično“. 
            Odbornik Asmir Pućurica (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću): „U kojoj fazi su radovi na vodovodu u selu Zminac i kada se 
očekuje njegov završetak“? 
             Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajadrpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Rješavajući problem vodosnabdijevanja na ruralnom području uvidjeli smo potrebu za 
izgradnjom vodovoda u MZ Rasovo u mjestu Zminac. U toku je izrada projektne dokumentacije i 
pribavljanje potrebnih saglasnosti za realizaciju tog projekta. Nadamo se da će dokumentacija biti 
vrlo brzo  završena  i da će mještani Zminca uskoro dobiti kvalitetno vodosnabdijevanje i da će 
im završetkom ovog projekta biti stvoreni normalniji uslovi za život.“ 
            Odbornik Asmir Pućurica (komentar na odgovor):„Ono što je pohvalno što se tiče Vašeg 
Sekretarijata, vezano za odborničko pitanje izgradnje vodovoda Bistrica, koje sam postavio na 
prošloj sjednici, vidio sam da je već počela realizacija druge faze. Nadam se da ćete sa istom 
energijom, odgovornošću nastaviti sa radovima na drugim djelovima bjelopoljske opštine i kao 
što sam i rekao prije fokus mog odborničkog djelovanja će biti primarno onaj dio koji se odnosi na 
ruralni dio naše Opštine.  
             Odbornik Asmir Pućurica (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
izgradnju Mensuru Hajdarpašiću: „Da li je moguć nastavak radova na rehabilitaciji asfaltnih 
podloga na ruralnom dijelu bjelopoljske opštine, nakon Nove godine, s obzirom da su zbog obilnih 
kišnih padavina u proteklom periodu oštećene putne podloge i u nekim krajevima bjelopoljske 
opštine svi ti putevi stasali za rekonstrukciju“.  
            Sekretar Sekretarijata za izgradnju Mensur Hajadrpašić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Sekretarijat za izgradnju je sklopio ugovor za izvođenje radova na asfaltiranju ulica u 
prigradskom i ruralnom području u dužini od 4,5km. Izvođač radova je firma „Konstruktor Group“ 
d.o.o iz Bijelog Polja. Izvođač je uveden u posao 08.12.2023.godine, po nalogu nadzornog organa 
„OLIVER-ING“ d.o.o iz Budve. Radovi su obustavljeni dana 11.12.2023.godine, zbog loših 
vremenskih uslova. Radovi će biti nastavljeni po važećem ugovoru čim vremenski  uslovi 
dozvole“. 
           Odbornica Gordana Knežević (odborničko pitanje postavljeno sekretaru Sekretarijata za 
lokalnu samoupravu Harisu Malagiću):„Godinama unazad Opština Bijelo Polje na čelu sa 
predsjednikom Petrom Smolovićem djeci JPU Dušo Basekić obezbjeđuje poklon paketiće i 
novogodišnje praznike čini još radosnijim. Ovih dana svjedoci smo aktivnostima na asfaltiranju 
ulaza u dvorištima vaspitnih jedinica na Zajmovića livadama i u Pruškoj. Još jednom je pokazana 
briga i domaćinski odnos opštine prema vrtiću. U svim vaspitnim jedinicama JPU Dušo Basekić 
boravi oko 800 djece. Može li opština pomoći nabavku novogodišnjih poklon paketića i tako i ove 
godine obradovati naše najmlađe”? 
          Sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu Haris Malagić (odgovor na odborničko 
pitanje): „Kako bi obradovali naše najmlađe i omogućili novogodišnje poklon paketiće, Opština 
Bijelo Polje je i ove, kao i prethodnih godina uplatila novčana sredstva u iznosu od 5000,00 eura, 
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za svu djecu koja pohađaju JPU “Dušo Basekić“, gdje boravi oko 800 djece. Moramo napomenuti 
da smo godinama unazad izdvajali značajna sredstva u iste svrhe, ne samo za djecu koja 
pohađaju vrtić, već i za djecu sa posebnim potrebama u JU Dnevni centar „Tisa“, djecu bez 
roditeljskog staranja iz male grupne zajednice na Medanovićima, djecu koja se nalaze na dječijem 
odjeljenju u Opštoj bolnici u Bijelom Polju, djecu u Centru za djecu sa posebnim potrebama iz 
NVO“Oaza“, za svu djecu romske populacije, kao i korisnicima JU Dom starih Bijelo Polje i 
organizaciji gluvih i nagluvih Bijelo Polje.  
           Odbornica Gordana Knežević (komentar na odborničko pitanje): „Posebno me raduje 
saznanje da je na račun Vrtića uplaćeno 5.000 eura, za koje će biti kupljeni poklon paketići. Ovom 
donacijom koja nije prva od strane Opštine ukazuje se priznajnje i čast i našoj profesiji, briga 
prema našim najmlađima i želja da oni budu radosni i  srećni i hvala Vam na tome“. 
 
 

Predsjednik Skupštine Ernad Suljević je zaključio rad XV sjednice Skupštine opštine 
Bijelo Polje u 14 časova. 
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